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Genneente 

Hardelnberg 

Verslag 

Datum en 

tijdstip: 
08.45 

- 

10.00 uur 09-09-2024 

Locatie: 
Kamer Maarten 

Voorzitter: 
Maarten 

Offinga 

Notulist: 

Agendapunten 

Opening 
en 

vaststelling agenda 

Aan 
het 

begin van 
de 

vergadering 
wordt beoordeeld of de 

agenda 
zich verhoudt 

tot beschikbare 
vergadertijd. Zo niet, dan zal 

geprioriteerd 
moeten worden in de 

agendapunten. 

(bijlage 
1: 

agenda) 

introductie ronde. 

B 
was hiervoor 

programmamanager (geanonimiseerd)

Vluchtelingen bij 
de 

gemeente Zwijndrecht. Woont 
in 

Hattem 

Verslag 
09-07-2024 stuurgroep 2024 

Verslag vorige stuurgroep vergadering 
09-07-2024 is ter 

vaststelling bijgevoegd 

(bijlage 2). 

Verslag 
is 

ongewijzigd vastgesteld. 

Actualiteiten 

B! oproep 
minister 

bij 
iedere coa 

organisatie 
twee extra bedden. Coa is een 

uitvoeringsorganisatie. 
Verlenen we 

geen medewerking 
aan. 

Hierop 
is 

nog 

geen 
antwoord. 

As vrijdag 
wordt 

regeerprogramma gepresenteerd. 
Afwachten 

wat 
daar in 

staat. 

(geanonimiseerd)

Statushouders 

-__ 

Doorstroomlocatie. 
Gesprekken 

met 
Ambiq. Ambig vraagt 

financieel wel veel. 

We 
zijn 

nu wat 
terughoudend 

hierover. 

Terugblik 
raadsinformatieavond. 

Paar politieke vragen. Ging 
veel over de overlast. 

Besproken 
met 

BM 
dat er 

geen politieke vragen 
worden 

gesteld 
aan 

ambtelijke 

medewerkers 
tijdens 

een informatieavond. 

(geanonimiseerd)

des 

Oekraïners 

Problematiek huisartsen: 

| 

Programma Vluchtelingen- 
en 

Migratievraagstukken 

(geanonimiseerd)

  

(geanonimiseerd)



We 
zijn bezig 

met 
verbouwingen 

ING 
gebouw. 

Chalets: we willen zelf de 
regie 

houden 
wat 

betreft de 
bezetting op 

de locaties. 

Huisartsen zitten vol. Dit is ook zo 

bij 
andere 

gemeenten. 
Samen met Olst- 

Whije 
hebben we nu wel de 

zorg geregeld. Financiering 
hiervan 

loop nog. 

Oekraïners 
lijken erg makkelijk 

naar de huisarts 
te 

lopen. 

Afspraken 
Samen Doen: 

Willen we 

regelen 
binnen de 

reguliere lijnen. 
Wel een 

bijzondere doelgroep. 

Relatie tussen Samen Doen en de Stuw is wat 
ingewikkeld. 

Verantwoordelijkheid 
kan niet 

bij 
de 

woonbegeleiders 
van de Stuw 

liggen. 
Dit 

ligt bij 
Samen 

Doen. 
Er komt een 

uitbreiding 
van 

opdracht 
voor Samen 

Doen. 

Lokale 
opgave 

Asiel 

NO Loozen: 

Coa wil 
graag doorgaan 

met Loozen. Loozen heeft 100 
plekken, 

niet meer. Het 

lijkt logisch 
om Loozen te 

verlengen 
ondanks dat het 

noodopvang 
is. De nood is er 

nog 
(zie Ter Apel) 

dus 
verlengen lijkt logisch. 

De 
verwachting 

was dat de druk van 

de ketel zou 

gaan 
als de 

Spreidingswet 
van 

toepassing 
is. Er komt een moment 

dat 
je 

moet 
stoppen 

met Loozen 
gezien 

de 
gewekte verwachtingen. 

AZC 
Hardenberg: 

Ter informatie 
PvE. 

(bijlage 3). 

Veel informatie in het document. Wordt 
nog 

aan 

gewerkt. 
Het 

PvE 
wordt samen 

met 
de uitkomsten van het locatieonderzoek 

voorgelegd 
aan het 

college. 

Het PvE 

moet 
gezien 

als een kader. 
Is 

PvE wel de 
goede naamgeving? 

PvE 
lijkt 

eerder een 

Programma 
van Wensen. 

Nog 
even over nadenken of een andere 

naamgeving 

niet 
geschikter 

is. 

Er 
is inmiddels een brede 

uitvraag geweest, 
hieruit 

zijn 
ook 

nog 
nieuwe locatie 

mogelijkheden gekomen. 

Er 

lijkt 
een 

goed gevoel 
in de raad te 

zijn bij 
kleinere locaties (50 

- 

100). 

Buitenkwartier: 

Projectopdracht (bijlage 4) (ter info) 

Er 
ligt 

nu een 

projectopdracht. 
Interne 

projectgroep loopt goed. 
Het 

weghalen 
van 

belemmeringen 

verloopt 
stroef 

(sociale zaken, coa, justitie etc). gaat 
concreet maken over wat voor 

belemmeringen 
het 

gaat 

zodat we 
weten 

waar we druk 
op 

moeten zetten. 

Inventariseren of en hoe we kamerleden 
gaan 

informeren over Buitenkwartier. 

(geanonimiseerd)

Terugkoppeling Regionale Regietafel Vluchtelingen IJsselland (RRVIJ) 

Niet iedere 
gemeenten 

haalt de deadline van 
1 
november om te laten zien hoe ze 

gaan 
voldoen aan de 

opgaven 
van de 

Spreidingswet. 
Alle 

11 
gemeenten zijn 

wel 

serieus 
bezig 

en nemen wel hun 
verantwoordelijkheid. 

W.v.t.t.k. 

kredietaanvraag 
raad van 

4 

miljoen 
voor chalets voor Oekraïners. 

Hebben we zonder 
BTW 

gedaan, 
had 

met BTW moeten 

zijn. 
Voorstel van 

is om dit in de normale B&C 
cyclus 

te verwerken. ledereen is het hiermee eens. 

Alwin: Vanavond omwonenden 
overleg 

Azc. 
Burgemeester 

van Hellendoorn komt 

ook met een aantal omwonenden daar om te leren van ons. Alwin mist dit want is 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)  
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een half uur later. is er die avond en kan ook dit 
gedeelte bijwonen. Mogelijk 

kan Maarten 
nog 

aanschuiven. 

(geanonimiseerd)
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